
 

 

 

Medlem af Folketinget Flemming Møller Mortensen (185) har den 17. november 

2017 stillet følgende spørgsmål nr. S 185 til sundhedsministeren, som hermed besva-

res. 

 

Spørgsmål S 185: 

”Ministeren bedes oplyse, om nogen af de medarbejdere i departementet, der 

var med til at udarbejde svaret på spørgsmål 1014 (2016-17) til Flemming 

Møller Mortensen (S) vedr. overbelægning, der blev oversendt til Folketinget 

26. juli 2017 indeholdende urigtige oplysninger, var bekendt med eller kunne 

forventes at være bekendt med, at Sundhedsdatastyrelsen havde ændret regnemeto-

den for overbelægning, og at departementet i maj 2017 havde bedt 

Sundhedsdatastyrelsen om at ændre regnemetoden for overbelægning tilbage 

igen?” 

 

Svar: 

 

Spørgsmålet er en del af en række spørgsmål (SUU alm. del spm. 179-204 og 207-

213) om ændring af regnemetode for belægning. Jeg har til besvarelsen af spørgsmå-

lene behov for bidrag fra Sundhedsdatastyrelsen. Jeg forventer at fremsende en be-

svarelse senest medio december 2017. 
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